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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,

az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az, Alaptörvény 7. cikk ( 1 )-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény
42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Kásler Miklós emberi erőforrások miniszterhez

,,Miért nem teremtik meg a jogszabályi környezetet arra, hogy a fogyatékkal élők nappali
intézményei is oktatási intézmények minősüljenek?" címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A Kormány folyamatosan hangoztatja, hogy számára minden gyermek és minden család fontos, így
kiemelt figyelmet fordít arra, hogy a fogyatékkal élők minden segítséget megkapjanak. A gyakorlatban
azonban ez koránt sincs így. Több nappali és bentlakásos intézmény is szakemberhiánnyal küzd és a
kormány nem tesz eleget, ahhoz hogy ezen enyhítsen, pedig egyre több gyógypedagógusra van szükség.

1. A hatvani Fogyatékkal Élők Nappali Intézményében, mint például Hatvanban, miért a
közigazgatási bértábla, miért nem a pedagógusi bértábla szerint kapják a fizetésüket?

2. Miért nem teremtik meg a jogszabályi környezetet arra, hogy a fogyatékkal élők nappali
intézményei is oktatási intézmények minősüljenek, amikor már így is fejlesztő foglalkozásokat
nyújtanak?

3. Hogyan kíván a Kormány vonzó életpályamodellt teremteni a gyógypedagógusoknak, amikor
az OECD tagállamok között még mindig az egyik legrosszabbul keresnek a magyar
pedagógusok?

Várom válaszát.

Budapest, 2018. 08. 13.

Tisztelettel,

(/~ 
Ungár Péter


